

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: AFAQ FOR ENERGY CO. P.L.C

Date: 25-07-2023 10:14:41 AM Subject: Opinion Company

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: آفاق للطاقة التاريخ: 25-07-2023 10:14:41 AM الموضوع: رد الشركة على الرأي المتحفظ لشركة التدقيق الخارجي

In response to the conservative opinion contained in the financial statements for the year ending 2022 related to the application of International Financial Reporting Standard No. 9, Afaq Energy Company is committed to applying all international standards, including Standard No. 9, and the reflection of its application appears in Note No. 10 under the item Details of the movement on the expected credit losses provision account, as its balance increased by 1,000,000 dinars to become 4,335,766 dinars, meaning that it amounted to 5% of the balances of related companies, except for the owner, Manaseer Group, as he Its balance is guaranteed by the company's annual profit distributions, and according to the data of the receivables study from related parties, the value of the provision is a percentage of the total related receivables, a sufficient percentage

ردا على أساس الراي المتحفظ الوارد في القوائم المالية للعام المنتهي 2022 والمتعلق بتطبيق معيار التقارير المالية الدولي رقم 9 فان شركة آفاق للطاقة ملتزمة بتطبيق كافة المعايير الدولية بما فيها المعيار رقم 9 وكان انعكاس تطبيقه يظهر في الايضاح رقم 10 تحت بند تفاصيل الحركة على حساب مخصص خسائر ائتمانية متوقعة حيث ارتفع رصيده بمبلغ من 1000,000 دينار ليصبح 4,335,766 دينار اي انه بلغ 5% من ارصدة الشركات ذات علاقة باستثناء المالك مجموعة المناصير حيث ان رصيدها مضمون بتوزيعات الارباح السنوية للشركة ، وحسب معطيات دراسة الذمم من جهات ذات علاقة فان قيمة المخصص نسبة لاجمالي ذمم ذات علاقة نسبة كافية

31-12-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: mahmoud samhan

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mahmoud samhan